
                                           
 
 

 

  
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE GESTIÓ I 
PARTICIPACIÓ DE LLOFRIU, DEL DIA 2 DE DESEMBRE DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament: 
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Josep Sabrià 
Sr. Josep Estanyol 
Sr. Jaume Alsina 
Sr. Joan Matamala 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Medi Ambient 
4) Qualitat Urbana 
5) Policia i Mobilitat 
6) Altres i noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05h seguint l’ordre del dia previst: 
 
1) Urbanisme 
 
Camí de Roma (finca de nova construcció): S’ha posat en mans dels advocats de serveis 
jurídics per a què actuïn. No han donat compliment als requeriments. De totes maneres 
continuen tenint l’aval retingut i no tindran primera ocupació sinó compleixen.  
 
Il·luminació del camí de Roma: Està programat pel dia 13 de desembre: La primera 
llumenera: es farà 30 metres de línia soterrada per poder-la connectar. La inversió 
només d’aquesta té un cost de 3.163,99€ IVA inclòs. 
 
Partida específica:  
Es van fer tres propostes: 

- Pantalla i projector per la sala d’actes: ja està en funcionament 
-  3 panells de bústies (Barceloneta, Viola i Estació). Ens heu de dir de quantes 

bústies. 
- Rellotge de sol a l’església: no hi ha temps material per fer el projecte que us 

demana la parròquia ni els terminis ens donen per poder encarregar la feina a 
temps. 

Es necessiten noves propostes perquè sinó les dotacions s’aniran perdent. 
 
 
 



                                           
 
 

 

S’acorda per majoria el següent: 
- Inversió en llumeneres solars a la pista de bitlles i al camp de futbol, amb un cost 

similar a les que han tingut les del Camí de Roma. 
- Plafons de bústies: abans de final d’any ens faran arribar la necessitat per tal de 

poder-ho pressupostar i comprometre. 
- Rellotge solar: ens enviaran el pressupost actualitzat a nom de l’ajuntament i des 

de Serveis Tècnics parlaran amb l’empresa sobre el dibuix que necessita el 
capellà per demanar els permisos corresponents i així poder-ho executar. 
 

Camí dels Horts: Les obres s’estan executant i la previsió de finalització és a primers de 
Febrer de 2022. Es va comentar a urbanisme la possibilitat de posar la franja del mig 
com al c. Sant Sebastià però no es veu necessari tenint en compte que suposaria fer 
modificacions de projecte i de partides doncs s’encariria substancialment el pressupost 
i ja està en execució. 
 
Camí de la Viola: Està previst poder-lo executar aquest 2022 amb romanent. 
 
Finca Can Duran (entre camí del Mulló i camí de la Barceloneta): S’ha posat en mans 
dels advocats de Serveis Jurídics perquè no han complert amb els requeriments. Quan 
en tinguem notícies us ho farem saber. 
 
Finca de Ca la Resclosa: No tenien llicència d’obres. Se’ls hi ha obert un butlletí per a la 
reposició (és a dir, han de desfer el que han estat fent sense llicència). 
 
Tancament finca al camí de les Poues: Els propietaris van demanar llicència per tancar 
la finca, un cop finalitzada es va inspeccionar i compleixen amb les condicions marcades 
en la llicència. Els membres demanen que tornem a anar a prendre mides perquè 
sobretot a la corba no compleixen. 
 
Finca del sr. Correa: En aquest cas l’inspector no ha detectat cap obra il·legal ni cap 
canvi. 
 
Finca al final del camí dels Horts: Se’ls hi ha obert un butlletí de reposició per a què 
treguin tot el que hi ha posat i netegin la parcel·la. 
 
Desviament de les aigües plujanes al reg. Camí de Can Garriga: S’ha revisat perquè 
comentàveu que no quedaven desviades al reg sinó al camp. I s’ha comprovat que al 
primer tram no hi ha connexió amb el reg. El propietari dels terrenys ha demanat per fer 
dues vivendes a la banda contrària d’aquella cantonada i es parlarà amb ell per a què 
faci una mota en aquest primer tram i d’aquesta manera l’aigua ja vagi al reg que després 
connecta amb la riera. 
 
Via verda de Palafrugell a Llofriu: S’estan estudiant les alternatives existents. Quan 
tinguem més informació us ho farem saber, però urbanisme ja té sobre la taula mirar-ho 
i parlar-ho amb l’alcalde i els regidors. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Camí del Cementiri: Es va fer el 24 de setembre d’enguany. 
 
Camp de futbol i separació entre el camp de futbol i l’aparcament: Aquest mes d’octubre 
s’ha arranjat el camp de futbol i s’ha tornat a posar la cadena amb candau per impedir 
el pas. En quant a la separació entre camps finalment es farà una mota per evitar que 
hi passin els vehicles. Intentarem que es faci aquest mes de desembre. 
 



                                           
 
 

 

Manteniment dels camins: S’aporta plànol de la planificació anual en quant a 
manteniments de camins tal i com va comentar l’alcalde. 
Els membres detecten que el camí de Roma no hi consta i un parell més que tampoc. 
Es passarà al cap de territori perquè miri i acordi quin és el motiu, probablement sigui 
que són camins que no es poden fer amb maquinària i es fan a mà. Se’ls donarà 
resposta al respecte. 
 
Forat a al vorada del camí de Roma: Ja està reparat. 
 
3) Medi Ambient 
 
Franja de seguretat dels camps plenes del rostei: Hem encarregat un projecte executiu 
per fer els treballs forestals en tot l'àmbit públic i les franges perimetrals del municipi i 
també de les parcel·les interiors públiques. També estem treballant per fer una 
campanya de comunicació per informar als propietaris privats de les seves obligacions, 
i també en autoprotecció. La intenció és al 2022 iniciar els treballs forestals, i la 
campanya tenir-la dissenyada aquest any i iniciar-la també al 2022. 
 
Camins que s’estan perdent pertenyents al Consorci de les Gavarres: Es va exposar al 
regidor per a què en pugui parlar amb ells la preocupació de la pèrdua d’aquests camins 
i que no es faci manteniment ni tallafocs. N’ha parlat en reunions però encara no tenim 
novetats. 
 
4) Qualitat Urbana 
 
Contenidors a la rotonda de Llofriu: S’han pogut moure uns metres més enllà. 
 
Terrenys deixats davant del Garden: Es va fer subsidiàriament el mes d’octubre ja no 
havien respost als requeriments. Ja són nets. 
 
El regidor de Qualitat Urbana resolt el dubtes sorgit arrel de la reunió específica de 
residus i explica els detalls inicials de com serà la recollida a Llofriu, a través del porta a 
porta i tindran segurament una àrea d’aportació. 
 
4) Policia i Mobilitat 
 
Senyalització del Paratge del Molló: La senyal del límit de velocitat (30km/hora) ja és 
posada una per la banda de la carretera i l’altra per la banda de bosc. 
 
Instal·lació càmeres de seguretat LPR (lectora de matrícula) per tal de millorar la 
seguretat a Llofriu: La càmera prevista no s’ha pogut col·locar aquest estiu per un tema 
contractual. S’està licitant el nou contracte i quan estigui en vigor es posarà. 
 
Semàfor Llofriu: Actualment el temps d’espera per vianants és de 75 segons i tenen 14 
segons per creuar, i, els cotxes, 30 segons d’espera i 14 segons per passar. 
Carreteres ens ha requerit que a partir del proper estiu els cotxes han de tenir el mateix 
temps d’espera que ara tenen els vianants. Sembla ser que des de Torrent s’han 
queixat. 
Quan es va instal·lar ja eren els tempos establers però es van modificar per petició 
veïnal. Aquesta vegada haurem de complir amb el requeriment de carreteres 
 
 
 
 



                                           
 
 

 

5) Noves aportacions 
 

- Ens expliquen que els llogaters del Restaurant Ca la Montse ha col·locat bales 
de palla a l’aparcament i treu moltes places d’aparcament.  

- També caldria senyalitzar-lo com a aparcament públic tal i com tenim conveniat. 
- Hi ha diverses llums foses (entre la porta d’entrada i la que ja dóna al despatx de 

l’entitat). Es demana que es substitueixin. 
- Recorden que fa temps que parlen del Reg del Molló, que no es neteja. El regidor 

de Qualitat Urbana explica que ho hem fet arribar a l’ACA que en són els 
responsables. 

 
 
 

A les 22.14h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació  


